
                             Utkast til Protokoll fra årsmøte 2023.04.26 

Det var 105 stemmeberettigede hytteeiere tilstede, inklusive fullmakter og styret. 

1. Godkjennelse av møteinnkalling og dagsorden.  
Det kom forslag om å flytte det planlagte informasjonspunktet om reguleringsplanen inn i 
hoved agendaen som punkt 5 før styrets beretning. Ingen hadde motforestillinger mot dette 
og det ble vedtatt. 

2. Valg av møteleder. Styreleder Tom Adolfsen ble valgt til møteleder.  
3. Valg av referent. Frederick Schaefer og Tom Adolfsen ble valgt til referenter. 
4. Valg av 2 medlemmer til å undertegne protokollen. Finn Jentoft og Tron Ivar Mathisen ble 

valgt til å undertegne. 
5. Informasjon om reguleringsplanen, flyttet inn fra å være et informasjonspunkt. Utfordringen 

ble at flere ville ha dette som et beslutningspunkt. Det ble lange diskusjoner og mange 
innlegg med ulike synspunkter. Diskusjonen endte med at det ble foreslått å ikke godkjenne 
noen planleggelse av nye tomter i ski nedfarten. Dette ble gjennomført med en ikke helt 
oversiktlig håndsopprekking, men godkjent av møteleder og forsamlingen for å komme 
videre i årsmøtet. 

6. Styrets årsberetning (i innkallingen punkt 5), ble enstemmig godkjent. Dette inkluderte et 
forslag fra styret om å opprette en nyttårs og miljø komité bestående av to personer. De 
valgte personene ble Trude Jensen og Tron Ivar Mathisen. 

7. Regnskap for 2022 (i innkallingen punkt 6), ble enstemmig godkjent. 
8. Årsavgift for 2023 (i innkallingen punkt 7) ble enstemmig godkjent. 
9. Budsjett for 2023 (i innkallingen punkt 8). Budsjettet ble korrigert med 75.000 nok i mindre 

utgifter som var planlagt til reguleringsplanen etc. Ned fra 150.000 nok til 75.000 nok. Dette 
og resten av budsjettet ble enstemmig vedtatt. 

10. Vedtektsendringer (i innkallingen punkt 9). Ingen foreslåtte endringer, så enstemmig vedtatt. 
11. Orienteringssaker (i innkallingen punkt 10). Ingen saker var fremmet, så enstemmig vedtatt. 
12. Valg av styret, valgkomite og revisor. Valgkomiteens forslag ble korrigert ved at Finn Jentoft 

trakk seg og Monica Rostad ble valgt som nytt styremedlem. 
13. Eventuelt (i innkallingen punkt 12), ingenting var foreslått og årsmøtet ble avsluttet. 

 
Det nye styret består nå av : 
Tom Adolfsen                 styreleder      ( 1 år igjen)              
Frederick Schaefer         styremedlem ( 1 år igjen) 
Hans Jørgen Andersen styremedlem ( 1 år igjen) 
Monica Rostad              styremedlem ( 2 år igjen) 
Lars Falao                       styremedlem ( 2 år igjen) 
Tom Gulliksen                varamedlem  (1 år igjen) 
 
Valgkomite: 
Per Otto Dyb                  valgkomite    ( 2 år igjen) 
Ulf Moen                         valgkomite    (1 år igjen) 
 
Odd Øye                          revisor             
 
 
______________________                                                            __________________________  
Finn Jentoft                                                                                       Tron Ivar Mathisen 
 
                                                          Dato:  xx.yy.2023 
 


